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گزارش بازدید و سخنان دکتر سعید محمد در مراکز و محافل مختلف جزیره کیش:

تأکید بر ارتباط مؤثر با مردم، بازگرداندن کیش ایر و توجه ویژه به بومیان
دبیر شورایعالي مناطق آزاد  در جلسه شورای اداری کیش:

برقراری ارتباط موثر با مردم  باید 
سرلوحه تمام مدیران باشد 

 اقتصاد کیش -  مشاور رئيس جمهور و دبير شورايعالي مناطق آزاد تجاري -صنعتي و ويژه اقتصادي، 
جلب رضايتمندی ذينفعان را يکی از شــاخص های مهم و ارزشــمند يک ســازمان موفق معرفی کرد و 

موفقيت جزيره کيش را در گرو جلب رضايت گرو ههای ذی نفعان دانست. 
سعيد محمد در دوازدهمين شورای معاونين و مديران سازمان منطقه آزاد کيش که در سالن خليج فارس 
مرکز همايش های بين المللی کيش برگزار شد؛ بر مولفه ها و شاخص های عملکرد يک سازمان موفق 
تاکيد کرد و گفت: عملکرد مديران سازمان با شاخص های تعريف شده در حوزه های مربوطه ارزيابی 

می شود. 
وي خاطر نشان کرد: متاسفانه برای ارزيابی مديران مناطق آزاد به شاخص های اصلی توجه نشده است.
مشاور رييس جمهور با بيان اين که شايعه ای مبنی بر اين که مناطق آزاد به محل قاچاق و واردات تبديل 
شده است، اظهار داشت: بايد واقع بينانه برای مناطق آزاد در حوزه های مختلف راهبردی تعريف شود. 
سعيد محمد افزود: امروز دولت، نمايندگان مجلس، پرسنل فعال در حوزه های مختلف و مردم به عنوان 

هموندان و ذينفعان هستند و ديدگاه آنان بر عملکرد ما از اهميت بالايی برخوردار است. 
وي تصريــح کــرد: در حوزه مديريتی خود بايد به گونه ای عمل کنيم کــه برقراری ارتباط موثر با مردم 

سرلوحه تمام مديران باشد چرا که در جايگاه حاکميتی با زندگی مردم ارتباط مستقيم داريد. 
دبير شــورايعالي مناطق آزاد تجاري -صنعتي و ويژه اقتصادي با اشــاره به اين که برگزاری اين جلسات 
آغاز خوبی برای شناسايی مشکلات و تامين نيازمندی های منطقه آزاد است، گفت: منطقه آزاد کيش به 
عنوان قطب گردشگری نخستين ابزاری که در اختيار دارد شرکت کيش اير است از اين رو می تواند در 
حوزه های دهکده ســلامت، توريســم ورزشی، کشاورزی و .. گام های موثری برای توسعه و پيشرفت 

جزيره بردارد. 
ســعيد محمد با تاکيد بر اين مهم که فضای اقتصادی بايد عادلانه باشــد براهميت راه اندازی ســامانه 
شــفافيت در کيش اشاره داشــت و افزود: راه اندازی سامانه سمباد پل ارتباطی مردم با دبيرخانه است و 
اقشار مختلف جامعه در مناطق آزاد می توانند نسبت به ارسال  مشکلات، پيشنهادات، انتقادات خود به 

دبيرخانه اقدام کنند. 
وي اظهار داشــت: تا کنون 100 فرصت ســرمايه گذاری در مناطق آزاد شناســايی و در پورتال دبيرخانه 

برای فعالان اقتصادی و سرمايه گذاران نمايه سازی شده است. 
مشــاور رييس جمهور، در ابطه با شــفاف سازی اقدامات و اجتناب از تصميم گيری ها در اتاق های در 
بســته گفت: بايد فضای فعاليت های اقتصادی، گردشــگری و ســرمايه گذاری عادلانه باشد و اين مهم 

سرلوحه کارها قرار گيرد.

دبیر شورایعالی مناطق آزاد:

تمام پروژه های کیش باید بخشی از نیروهای 
خود را از ساکنان بومی تامین کنند 

 اقتصاد کیش -  مشاور رئيس جمهور از تدوين شيوه نامه ها برای جلوگيری از تبعيض و بی عدالتی در جامعه که 
يکی از مطالبات به حق مردم جزيره کيش است خبر داد 

به گزارش اقتصاد  کيش، سعيد محمد مشاور رئيس جمهور و دبير شورايعالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی و ويژه 
اقتصادی در نود و يکمين جلسه شورای اداری سازمان منطقه آزاد کيش که در سالن خليج فارس مرکز همايش های 

بين المللی کيش برگزار شد؛ بر ضرورت بستن گلوگاه های تبعيض و بی عدالتی در جزيره کيش تاکيد کرد.
سعيد محمد اظهار داشت: يکی از دغدغه های مردم تبعيض و بی عدالتی است که با تدوين شيوه نامه از تبعيض و 

بی عدالت جلوگيری و عدالت اجتماعی و اقتصادی عملياتی خواهد شد.
وی خاطر نشان کرد: ارائه خدمات بهداشت و درمان و بيمه خدمات درمانی مردم با هزينه های بالا در کيش به صورت 

انحصاری انجام می شود و بايد اين مهم در دستور کار قرار گيرد.
مشاور رئيس جمهور بر ضرورت ايجاد اشتغال بوميان در بخش های کارگری و فارغ التحصيلان که مورد بی مهری 
قرار گرفته است اشاره داشت و گفت: در قراردادهای سرمايه گذاری بايد تعهدی برای مالک پروژه ايجاد شود که 

تعداد مشخصی از بوميان را در زمان ساخت و پس بهره برداری از طرح جذب کند.
به گفته محمد اگر اين روش اجرايی شود ديگر بومی بی کار در منطقه آزاد کيش وجود نخواهد داشت.

دبير شورايعالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی و ويژه اقتصادی در خصوص ارائه خدمات شايسته به جامعه کارگری 
کيش، بيان داشت: بايد جامعه کارگری کيش از اعتبار فيش حقوقی جهت دريافت تسهيلات بانکی و ديگر خدمات 

مورد نياز بهره مند شوند.
سعيد محمد از رضايتمندی مردم از ارائه خدمات اسنپ در جزيره کيش خبر داد و بيان داشت: نمی توان جلوی 
کسب و کارها را گرفت؛ بايد رانندگان تاکسی سريع دانش خود را به روز کرده و خود را با شرايط روز تطبيق دهند.

محمد با بيان اين که بايد صيادی و کسب و کارهای حلال رونق پيدا کند و در راستای تامين بنزين با نرخ دولتی بر 
ارائه خدمات در اسکله صيادی نظارت دقيق شود، افزود: صيادان بايد بدون واسطه صيدهای خود را به مشتريان 

عرضه کنند تا رضايت صياد و مشتری جلب شود.
وی به انعقاد برخی از قراردادهايی اشاره داشت که هيچ  گونه کنترل و نظارتی بر سرمايه گذار نبود و مسايل حقوقی 
زيادی را به دنبال داشته است، گفت: برای تعيين تکليف اين پروژه های به کمک قوه قضائيه و وزارت اطلاعات 

نياز داريم.
سعيد محمد ضمن قدردانی از همدلی و انسجام مثال زدنی ميان مسوولان کيش در اداره امورات جزيره، افزود: با توجه 

به اين مهم و همه سختی ها و  مشکلات پيش رو مسايل جزيره به نحو شايسته اداره می شود.
وی در سفر سه روزه خود به کيش و ديدار با مردم، دانشجويان، شرکت های دانش بنيان، بخش خصوصی، بازديد 
از طرح هايی سرمايه گذاری، مناطق بومی نشين، ائمه جماعات، سپاه، نيروی انتظامی و استاندار هرمزگان را مثبت 
ارزيابی کرد و اظهار داشت: با برگزاری جلسات متعدد و فشرده مشکلات موجود در حوزه های مختلف جزيره 

شناسايی شد و جهت مرتفع شدن در دستور کار قرار گرفت.
دبير شورای عالی مناطق آزاد تجاری، صنعتی و ويژه اقتصادی با تاکيد بر اين مهم که فضای اقتصادی بايد عادلانه 
باشد براهميت راه اندازی سامانه شفافيت در کيش اشاره داشت و افزود: راه اندازی سامانه سمباد پل ارتباطی مردم 
با دبيرخانه است و اقشار مختلف جامعه در مناطق آزاد می توانند نسبت به ارسال مشکلات، پيشنهادات، انتقادات 

خود به دبيرخانه اقدام کنند.
محمد در رابطه با شــفاف ســازی اقدامات و اجتناب از تصميم گيری ها در اتاق های در بســته گفت: بايد فضای 

فعاليت های اقتصادی، گردشگری و سرمايه گذاری عادلانه باشد و اين مهم سرلوحه کارها قرار گيرد.

مشاور رییس جمهوری:

ارتباط دانشگاه و سازمان منطقه آزاد کیش  
باید تقویت شود

 اقتصاد کیش - مشاور رييس جمهوری و دبير شورايعالی مناطق آزاد تجاری و ويژه اقتصادی گفت: برای برون 
رفت از مشکلات و ارايه طرح های خلاق محور و نوآورانه لازم است ارتباط دانشگاه های مستقر در کيش با سازمان 

منطقه آزاد تقويت شود.
سعيد محمد در ديدار دانشگاهيان جزيره کيش اظهار داشت: مناطق آزاد بر اساس يک تفکر درست بعد از جنگ 

جهانی دوم برای توسعه و تقويت کشورها طراحی و اجرا شد که خروجی های خوبی در دنيا داشته است.
وی با بيان اينکه بسياری از کشورها از جمله کشورهای حاشيه خليح فارس از اين فرصت استفاده کرده اند افزود: اما 
در ايران امروز بعد سه دهه که به کارنامه مناطق آزاد نگاه می کنيم می بينيم علی رغم تمام تلاش های صورت گرفته 

به افق های مورد نظر در صادرات، سرمايه گذاری، توليد و اشتعال نرسيده ايم.
مشاور رييس جمهوری يادآور شد: برای جبران اين عقب ماندگی بايد يک نگاه توسعه محور به اين مناطق داشته 
باشيم و برای تحقق اين هدف لازم است ارتباط نزديکی بين مناطق آزاد به ويژه منطقه آژاد کيش با دانشگاه های 
مستقر در جزيره برقرار شود چراکه نمی توان در ساير دانشگاه های سطح کشور به دليل نگاه های کلان کشوری اين 
مساله حل و فتح بابی برای جزيره شود.  وی با بيان اينکه اتاق فکر دانشگاهيان و مديران سازمان منطقه آزاد مهمترين 
گام در راستای استفاده از تجربه ها و ايده های مشترک برای برون رفت از مشکلات است يادآور شد: در اين اتاق 
فکر بايد مشکلات احصا، راهکارها ارايه و اقدامات مشترک انجام شود تا در نهايت به توسعه سرمايه گذاری، تحقق 

کيش فرهنگی، اجرای فن آورانه و نوآورانه ختم شود.
محمد افزود: در اين راستا بايد تمامی پايان نامه ها و تز های دکتری به سمت ارايه مشکلات محلی و منطقه ای سوق 
داده شود تا بتوانيم بيشتر از اندوخته های علمی دانشگاهيان برای افزايش سهم مناطق آزاد تجاری در صادرات، توليد 
و توليد ناخالص ملی باشيم. وی همچنين بر حضور دانشگاه های دولتی در جزيره کيش تاکيد کرد و گفت: با توجه 
به اينکه دانشگاه های مادر کشور پرديس های بين المللی خود را در اين جزيره راه اندازی کرده اند اما امکان دارد که 
تامين هزينه اين واحدها برای بوميان و ساکنان کمی دشوار باشد به همين دليل شروع فعاليت خدمات دانشگاهی به 

صورت دولتی در اين جزيره لازم است

مشاور رییس جمهور در گفت و گوی خبری صدا و سیمای جزیره کیش :

70 درصد ظرفیت قانون مناطق آزاد 
مغفول مانده است

 اقتصاد کیش -  مشاور رييس جمهور و دبيرشورايعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ويژه اقتصادی گفت: 
اين دبيرخانه با همکاری تيم اقتصادی دولت در صدد است با ارايه راهکارها، چالش ها و مشکلات، هماهنگی 

بين قوه مجريه و مقننه را افزايش دهيم. 
به گزارش اقتصاد کش  سعيد محمد در گفت و گوی خبری صدا و سيمای جزيره کيش اظهار داشت: قوانين 
اداره مناطق آزاد تجاری يکی از مترقی ترين قوانين دنيا است اما اين مقوله در کشور به درستی اجرا نشده و 

حدود 70 درصد ظرفيت آن مغفول مانده است.
وی اضافه کرد: از طرفی قوانين خلق الساعه و تسری قوانين سرزمينی به مناطق آزاد باعث می شود که فعالان 
اقتصادی که به دليل مزيت های مناطق آزاد تجاری آنها را برای ســرمايه گذاری انتخاب کرده از تداوم روند 

سرمايه گذاری دلسرد شوند.
مشاور رييس جمهور گفت: يکی از سياست های اين دبيرخانه در زمان فعلی استفاده از تمام ظرفيت قانون و 
همچنين اجرای ماده 65 قانون اداره مناطق آزاد است از مجلس شورای اسلامی در خواست داريم که بازوی 

نظارتی خود در راستای اجرای اين قانون را بکار بگيرد تا مناطق آزاد به جايگاه واقعی خود برسند.
سعيد محمد افزود: در اين راستا دبيرخانه شورايعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ويژه اقتصادی برگزاری 
جلســات مختلف با کميسيون اقتصاد مجلس شورای اســلامی، فراکسيون مناطق آزاد، معاونت اقتصادی 
رياست جمهوری و بانک مرکزی را برای هماهنگی بيشتر در راستای اصلاح قوانين و تقويت قدرت عمل 
مناطق آزاد تجاری را انجام داده اســت. وی گفت: ســعی می شود اين هماهنگی در راستای ثبات قوانين، 
جلوگيری از قوانين خلق الســاعه و تســری قوانين سرزمين اصلی به مناطق در راستای حمايت از سرمايه 

گذاران اناج می شود.
دبير شورايعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ويژه اقتصادی، در خصوص مشکلات و چالش های منطقه آزاد 
کيش نيز اظهار داشت: الزام رعايت پيوست های فرهنگی و اجتماعی در توسعه جزيره، واردات خوردور از 
طريق خودورهای اموال تمليکی، پيگيری اجرای طرح مسکن ارزان برای کارکنان نهادهای دولتی، حاکميتی 
و بخش خصوصی و فعالان اقتصادی در 35 هکتار و مسکن خانه اولی های بوميان در هشت هکتار از جمله 

سياست های اعمال شده برای بازگشت کيش به جايگاه واقعی خود است.

 دبیر شورای عالی مناطق آزاد در بازدید از مرکز نوآوری کیش:

دبیرخانه مناطق آزاد از شرکت های
 دانش بنیان حمایت می کند

 اقتصاد کیش -  مشاور رئيس جمهور بر تبديل علم و خلاقيت ايرانی به ارزش افزوده تاکيد کرد و گفت: با تقويت 
اين توانمندی ديگر شاهد فرار مغزها و نگران بيکاری نخبگان نخواهيم بود.

به گزارش اقتصاد  کيش، دبير شورای عالی مناطق آزاد کشور در بازديد از مرکز نوآوری کيش با همراهی مديرعامل 
و معاون توسعه مديريت سازمان منطقه آزاد کيش با اشاره به همکار بودن بانيان شرکت های دانش بنيان، از پيشرفتی 
که در حال وقوع هست ابراز خرسندی کرد و اظهار داشت: علم و خلاقيت ايرانی که در تمام دنيا زبانزد هست بايد 

تبديل به ارزش افزوده شود و اتفاقا کشور ما دقيقا در همين نقطه لنگ می زند. 
سعيد محمد با اشاره به ارزش افزوده  خارج از ايران، تصريح کرد: اين توانمندی با بازاريابی، صنعتی سازی و شناسايی 
بازار ايجاد شده است و مشابه آن توسط متخصصان ايران مهيا و بومی شده است و چنانچه به اين سرفصل ها اهميت 

داده شود ديگر شاهد فرار مغزها و نگران بيکاری نخبگان نخواهيم بود.
وی با ابراز رضايت از خدمات ارائه شده در اين حوزه در کيش و ديگر مناطق تاکيد کرد: دبيرخانه مناطق آزاد کشور 

از اين مسير حمايت می کند و هر موضوعی هم که در يد قدرت دبيرخانه نباشد، مطرح و برنامه ريزی خواهد شد.
مديرعامل موسسه علوم وفنون کيش و مدير مرکز نوآوری کيش در ابتدای اين نشست با اشاره به افتتاح اين مرکز در  
شهريور۹۹ اظهار کرد: اين ملک بعد از سال ها متروکه بودن، با مشارکت سازمان منطقه آزاد کيش و تهاتر با صندوق 

شرکت های دانش بنيان است. بازنشستگی در خدمت خانواده متخصص ِ

مسعود توفيقی به فضای ديگری علاوه بر اين برج يازده طبقه اشاره کرد و گفت: صنايع خلاق و فرهنگی در آن ساختمان 
که بنابود کاربری فرهنگسرا داشته باشد در قالب ۴0 دفتر برای شرکت های خلاق، يک استوديوی توليد محتوا و 1۲ 

کلاس آموزشی مستقر شده است. 
وی همچنين موسسه ی علوم و فنون کيش را با 3۲سال سابقه، کاملا وابسته به سازمان عنوان کرد و گفت: اين موسسه 

علاوه بر رويکرد آموزشی خود، ماموريت مرکز نوآوری را نيز انجام می دهد.
توفيقی از قرارداد و استقرار 57 شرکت دانش بنيان در اين مرکز خبر داد و افزود: دو شتاب دهنده و ۹ استارتاپ نيز به 

همراه دو دانشگاه "صنعتی اميرکبير" و "علم و صنعت"، 15 شرکت خلاق، در اين مرکز فعال هستند.
وی تاکيد کرد: يک صندوق پژوهش و فناوری به عنوان يکی از صندوق های "بی سی" با مجوز از صندوق نوآوری و 

شکوفايی رياست جمهوری، که پيگيری های دبيرخانه را جهت فعاليت خود نيازمند است.
توفيقی بيشترين تمرکز اين مرکز را بالا بردن تقاضا برای محصولات دانش بنيان عنوان کرد و گفت: "اقتصاد دريامحور 
و توســعه اقتصاد ســواحل و جزاير کشور مانند تفريحات دريايی و محيط زيست دريايی" از محورهای فعاليت و 
اهداف مرکز نوآوری کيش هستند که با همکاری هيئت امنا، سازمان منطقه آزاد کيش، دانشگاه ها و بخش خصوصی، 

هوشمندسازی و ساماندهی سواحل در دستور کار اين مجموعه قرار گرفته است.

 اقتصاد کیش -   مشاور رئيس جمهور و دبير شورايعالی مناطق آزاد و ويژه اقتصادی، توجه به معيشت مردم هنگام 
اجرای هر گونه طرح اقتصادی، توليدی و صادراتی را از اولويت های نخست مسئولان منطقه آزاد برشمرد. 

سعيد محمد، در نشست صميمی اقشار و اصناف جزيره کيش که در مسجد خاتم الانبيا)ص( برگزار شد، با اشاره 
به فرموده حضرت امام خمينی)ره( که مردم ولی نعمت های انقلاب هستند، بر لزوم اهميت معيشت مردم تاکيد 
کرد و گفت: مناطق آزاد کشور با هدف رونق اقتصادی، توليد و صادرات ايجاد شده و نبايد بهای آن را مردم بومی 

اين مناطق پرداخت کنند. 
به گفته وی، توجه به معيشت مردم در اجرای هر گونه طرح اقتصادی بايد از اولويت های نخست مسئولان باشد و 

ضروری است اين مهم را سرلوحه کار خود قرار دهند.  
مشاور رييس جمهور، توجه به معيشت و زيرساخت های کيش را از دغدغه های اصلی مردم اين منطقه برشمرد 
و اظهار داشت: مديرانی که تمايل دارند به مديريت خود ادامه دهند بايد برای مردم کار کنند و با تشکيل کارگروهی 

نسبت به حل مشکلات مردم اقدام کنند.
سعيد محمد، برگزاری جلسه بعدی را ارائه گزارش عملکردی در خصوص رفع مشکلات مطرح شده از سوی 
مردم اين منطقه عنوان کرد و افزود: تمام موضوعات مطرح شده در اين نشست از سوی مردم، ثبت می شود و در 

دبيرخانه قابل پيگيری است. 
دبير شورايعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ويژه اقتصادی، بر لزوم اهميت توسعه آموزش و پرورش و توريست 
علمی در منطقه آزاد کيش اشاره کرد و گفت: ما می توانيم در حوزه بستر سازی آموزش و توريسم علمی گام های 

موثری برداريم و به خاطر اين که از ساز و کارهای لازم برخوردار نيستيم اقدامات لازم با وزارت علوم است. 
سعيد محمد در رابطه با ضرورت ايجاد زيرساخت های لازم و مطرح شدن جزيره کيش به عنوان پايلوت فرهنگی در 
سطح کشور، تصريح کرد: حجاب و عفاف از جذابيت های زيادی برخوردار است و سبب جذب گردشگران زيادی 
خواهد شد.  وی با تاکيد بر اين مهم که کار فرهنگی نياز به اقدامات زيرساختی دارد، اظهار داشت: با خِرد جمعی و 

برنامه ريزی در حوزه های فرهنگی کيش اقدامات موثری انجام خواهيم داد. 
مشاور رييس جمهور در بخش ديگری از سخنان خود در خصوص قراردادهای پيمانکاری که با معيشت جامعه 
کارگری ارتباط مستقيم دارد اشاره کرد و افزود: احداث خانه های پيش ساخته در قالب bot با جديت تمام در دستور 

کار سازمان منطقه آزاد کيش قرار گرفته است. 
سعيد محمد در ادامه بر جايگاه ويژه ايثارگران تاکيد کرد و گفت: برابر ضوابط اعلام شده کشوری وضعيت ايثارگران 
در اولويت قرار گيرد. به گفته وی، فرهنگيان نيز دچار مشکلات معيشتی هستند و بايد اين قشر زحمت کش که نقش 

مهمی در توسعه و پيشرفت کشور دارند مشکلاتشان حل شود.  
دبير شورايعا لی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ويژه اقتصادی در خصوص اشتغالزايی برای مردم بومی نشين کيش، 
خاطر نشان کرد: فعالان اقتصادی هنگام سرمايه گذار بايد در قرارداد تعهدی را بر عهده بگيرند که تعداد مشخصی از 

بومی نشينان کيش را در پروژه خود جذب کنند. 
سعيد محمد، بر آميخته شدن هنر و فرهنگ با  اقتصاد تاکيد کرد و افزود: بايد اين مهم نيز مورد اهتمام ويژه قرار گيرد 

چرا که هيچ فاصله ای بين هنر و  اقتصاد نداريم و هنر می تواند موتور محرکه اقتصاد شود.
وی، از رضايتمندی مردم از ارائه خدمات اسنپ در جزيره کيش خبر داد و بيان داشت:  نمی توان جلوی کسب و 

کارها را گرفت بايد سريع دانش خود را به روز کرد و با شرايط روز خود را تطبيق داد.
مشاور رييس جمهور در ادامه تصريح کرد: بايد مردم بهترين، با کيفيت ترين و ارزان ترين ارائه خدمات را انتخاب کنند.
سعيد محمد، نظارت بر کار اتحاديه ها با هدف رونق فضای کسب و کار مردم تاکيد کرد و افزود: کسب و کارها در 

چار چوب قوانين بدون هيچ محدوديتی بايد ارتقا و توسعه يابند.
وی اظهار داشت: بايد صيادی و کسب و کارهای حلال رونق پيدا کند و در راستای تامين بنزين با نرخ دولتی  بر ارائه 

خدمات در اسکله صيادی نظارت دقيق شود.  
مشاور رئيس جمهور و دبير شورايعالی مناطق آزاد تجاری ـ صنعتی و ويژه اقتصادی، »سامانه سمباد« در مناطق آزاد 

را پل ارتباطی مردم برای ارائه نظرات، انتقادات و پيشنهادهای خود معرفی کرد. 
گفتنی است؛ در اين نشست که با حضور مشاور رئيس جمهور، هيات همراه، جعفر آهنگران مديرعامل، معاونين و 
مديران سازمان منطقه آزاد کيش و اقشار مختلف جامعه در مسجد خاتم الانبيا)ص( برگزار شد؛ نمايندگان مردم کيش 
در صنوف مختلف مشکلات، پيشنهادات و انتقادات خود را در زمينه های معيشتی، مسکن، اشتغالزايی، فرهنگ، 

اقتصادی گردشگری و... مطرح کردند.

»سعیدمحمد« در در دیدار با مردم کیش تاکید کرد:

توسعه جزیره کیش با توجه  به معیشت
 مردم معنی پیدا می کند 


